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Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 738 (Alm. del), som Folke-

tingets Retsudvalg har stillet til justitsministeren den 18. marts 2011. 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marlene Harpsøe (DF).  
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Spørgsmål nr. 738 fra Folketingets Retsudvalg (Alm. del):

”I artiklen ”Meldt for mishandling af får”, der blev bragt i Fre-
deriksborg Amts Avis den 1. februar 2011, udtaler formanden 
for Den Danske Dyrlægeforening, Arne Skjoldager, at der ikke 
er nok ressourcer hos politiet til at varetage arbejdet med dyre-
værnssager. Er ministeren enig med Arne Skjoldager?”

Svar:

Der henvises til besvarelsen af spørgsmål nr. 593 (Alm. del), som Folke-

tingets Retsudvalg har stillet til justitsministeren den 8. februar 2011.

Dette spørgsmål angik ligeledes den omtalte artikel i Frederiksborg Amts 

Avis og den omtalte udtalelse fra formanden for Den Danske Dyrlæge-

forening Arne Skjoldager. 

Som det fremgår af besvarelsen af spørgsmål nr. 593, havde Rigspolitiet 

til brug for besvarelsen af spørgsmålet oplyst, at sager vedrørende over-

trædelse af dyreværnslovgivningen behandles af de enkelte politikredse, 

der med afsæt i kredsenes lokale forhold er ansvarlige for prioriteringen 

af indsatsen på dyrevelfærdsområdet.  


